
Referat bestyrelsesmøde MBK 1943 
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Referat fra møde i klubhuset: 17-01-18 kl. 19:00 

Til stede:    Rene’, Casper, Martin, Mikael, Birger, Leif og Tom 

Fraværende:     
Næste møde:    14-02-18 kl. 19:00 hos Martin 

 

 

 

I. Nye og udmeldte medlemmer 

 
Nye medlemmer: 

 

196 Claus Sloth 

 
Udmeldte/slettede medlemmer: 

 

115 Joanna Bielawa 

172 Poul Erik 

173 Jens  Linde 
180 Kaj. H.  Stenfeldt 

182 Lisbeth  Almskou 

184 Asger  Søndergård 

189 Erik  Søndergård 
 

II. Pladsen rundt 

 

Der ligger 52 både på land. Lige nu er der 7 ledige vandpladser og 6 ledige jollepladser. 
Det kniber generelt med opmærkning og medlemmerne skal derfor gøres opmærksom på, at 

der er pligt til at opmærke stativer, master, joller osv. 

 

III. Siden sidst 

 
Når Casper får tid, skal der laves varmestyring på varmepumpen. Oliefyret skal fjernes og der 

vil derefter blive monteret Genvex. Martin og Leif arbejder videre med ’projekt kabiner’. Der 

skal opsættes nye lamper i klubhuset. 

 
IV.  Kommende arrangementer 

 

I anledning af klubbens 75 års fødselsdag holdes der reception den 3. februar. Leif sørger for, 

at der er øl, vin og sodavand. Martin laver aftale med Elinor om borddækning osv. osv. Mikael 
og Tom skal lave snitter. 

 

V. Generalforsamling 2018 

 
Generalforsamling 2018 skal forberedes. Tom laver udkast til sms/indkaldelse/dagsorden, der 

skal godkendes på næste bestyrelsesmøde. 

 

VI. Eventuelt 

 
Randers Havn har inviteret Martin på workshop/projekt ’Kanaløen for alle’ i Voer, hvor blandt 

andet sejlklubberne kan fremføre deres ønsker. Martin aflægger rapport på næste 

bestyrelsesmøde.    

Der skal ved førstkommende lejlighed ryddes op i masteskuret. Casper sørger for udsende 
oplysningsskemaer og bestille et passende antal frihavnsmærker til sæsonen 2018. 

 

20-01-2018 Tom 


